
Rapportage: Clusters > 3. Toezeggingen

Cluster Naam Omschrijving Medewerkers Stand van zaken Startdatum Einddatum
3. Toezeggingen T 2017-05-29 Project M2A 8-6-2017 12:12:07:

Wethouder Meijer heeft terugkoppeling aan de raad toegezegd na
iedere aanbesteding van de serie van 6 aanbestedingen m.b.t. de
ICT/M2A.

Portefeuillehouder:Yasemin Cegerek 19-5-2022 16:20:30:
Met memo ari 2022-48 is informatie over Q1 2022 verstrekt. De
informatie over Q2 wordt eind juni/begin juli verwacht.

29-5-2017 4-7-2022

3. Toezeggingen T 2018-02-20 Servicenormen 5-3-2018 12:22:13:
5-3-2018: Burgemeester de Graaf heeft toegezegd dat 1 x per jaar
door de organisatie een update aan college en raad wordt
voorgelegd m.b.t. de evaluatie van de servicenormen.

Portefeuillehouder:Jan Willem Wiggers 13-4-2022 13:45:07:
Met memo ARI 2022-17 is de raad geïnformeerd over de
Servicenormen evaluatie 2020 en vaststelling servicenormen 2022.

De evaluatie van de servicenormen 2021 zal op korte termijn
worden opgestart. Het streven is de uitkomsten in Q3 op te leveren
aan de raad.

16-2-2022 7-2-2023

3. Toezeggingen T 2020-04-07 Toezicht besteding middelen vv WZC 16-4-2020 16:55:50:
Bij de behandeling van de aanvraag gemeentegarantie door vv
WZC is , in verband met de coronacrisis, de mededeling gedaan
dat de verbouw van het clubhuis en de kleedgelegenheden
uitgesteld wordt naar de zomer van 2021. Wethouder Berkhoff heeft
toegezegd dat aan de hand van de jaarstukken van de vereniging
toezicht zal worden gehouden op de besteding van middelen.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 13-1-2021 12:34:52:
Controle gaat plaatsvinden na afloop van het verenigingsboekjaar
2021/2022.

7-4-2020 1-10-2022

3. Toezeggingen T 2020-04-20 Vergunningverlening schietterrein ASK 4-5-2020 14:23:57:
Bij de behandeling van de beantwoording van de SV 2019-08 heeft
mevr. Landman gevraagd of de raad betrokken kan worden bij de
herziene aanvraag voor de vergunning van het schietterrein ASK.
Hoewel de gemeente Heerde niet een specifieke rol heeft bij het
verlenen van deze vergunning heeft de burgemeester toegezegd,
wanneer er een nieuwe vergunning wordt aangevraagd, zij zal
kijken wat gedaan kan worden en de vraag van mevr. Landman zal
beantwoorden.

Portefeuillehouder:Jan Willem Wiggers 20-1-2022 09:12:42:
De huidige, destijds nog door de provincie Gelderland, verleende
vergunning ASK is gedateerd (uit de vorige eeuw!) en vanuit de
toezichthouder (IL&T) en de gebruiker (ASK) aan
vervanging/modernisering toe.
Inmiddels wordt deze vergunning niet meer verleend door de
provincie, maar door de inspectie Leefomgeving en Transport van
het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat.
Dit proces van vergunningverlening verschilt met de
vergunningverlening door de provincie destijds, waarbij de
belanghebbende gemeenten toen zienswijzen konden inbrengen en
een formele positie in de procedure hadden.
Dit is nu anders.

Het IL&T heeft bij defensie als gebruiker van het terrein en bij het
Rijks Vastgoed Bedrijf als beheerder van het terrein opgehaald
waar een nieuwe of vernieuwde vergunning aan moet voldoen.
Door het IL&T wordt dit opgenomen in een ontwerpbeschikking
voor de nieuwe/vernieuwde vergunning.
Voordat deze ontwerpbeschikking definitief wordt omgezet door het
IL&T in een definitieve beschikking/vergunning, worden de
belanghebbende gemeenten geïnformeerd en kunnen zij een
reactie geven.

Verwachting is dat wij in de tweede helft van 2022 worden
geïnformeerd en een reactie kunnen geven.

20-4-2020 17-10-2022

3. Toezeggingen T 2020-10-12 Heerde circulair 5-11-2020 16:46:24:
Tijdens de behandeling van de discussienota op 12-10-2020 heeft
wethouder Cegerek toegezegd een circulariteitstoets en de
mogelijkheid om circulariteit als voorwaarde aan subsidies te
verbinden te onderzoeken.

Portefeuillehouder:Yasemin Cegerek 13-1-2022 09:18:25:
Maakt deel uit van de overdrachtsdocumenten van het college
(inclusief ambtelijke organisatie) aan de raad.

12-10-2020 25-4-2022
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3. Toezeggingen T 2020-12-01 Onderzoek pilot voor luiers en incontinentiemateriaal 8-12-2020 15:13:37:
Door de fractie CU-SGP is aandacht gevraagd voor de extra
afvalstroom bij gehandicapten en langdurig zieken. Wethouder
Cegerek heeft toegezegd te onderzoeken of meegedraaid kan
worden met een pilot voor luiers en incontinentiemateriaal.

Portefeuillehouder:Yasemin Cegerek 11-4-2022 10:19:49:
We zijn in afwachting van recycling van luiers en
incontinentiemateriaal.

Op dit moment is er 1 verwerkingstechniek met een beperkte
capaciteit beschikbaar en deze verwerkingstechniek wint slechts
een deel van de grondstoffen terug. In CirkelWaarde-verband (een
samenwerking van AfvalVerwijdering Utrecht, Circulus-Berkel en
ROVA) is met de verwerker op 1 juli 2021 een vijfjarige pilot gestart.
Inzet is om te toetsen of de verwerkingsroute goed werkt, duurzaam
is en of het voldoende perspectief biedt op de lange termijn.
Daarbij is speciale aandacht voor de verspreiding van microplastics,
geuroverlast en besmetting met pathogenen of medicijnen.  De pilot
start klein: 1.200 ton aan luiers en incontinentiemateriaal gaat
verwerkt worden. Dit terwijl er jaarlijks in het werkgebied van AVU,
Circulus-Berkel en ROVA 40.000 ton aan luierafval geproduceerd
wordt.

Al het luierafval dat apart ingezameld wordt, met uitzondering van
de kleine hoeveelheid die mee gaat in de pilot, wordt verbrand in in
een afvalverbrandingsinstallatie. Er zijn meerdere veelbelovende
initiatieven, maar daarvan is nog niet duidelijk wanneer zij starten
met verwerken. Dat betekent dat op dit moment het apart
inzamelen van luiers en incontinentiemateriaal nog geen
meerwaarde biedt. De verwachting is helaas dat het nog lange tijd
duurt voordat er voldoende recyclecapaciteit  zal zijn om luiers en
incontinentiemateriaal op serieuze schaal te verwerken.

We blijven de initiatieven en mogelijkheden om luiers en
incontinentiemateriaal te recyclen op de voet volgen.

1-12-2020 17-10-2022

3. Toezeggingen T 2021-03-08 Pump Track 11-3-2021 10:37:35:
Onlangs is er een initiatief ingediend bij de gemeente m.b.t. een
Pump Track. Dit is door 2 jongeren ingediend. De PvdA heeft op 1-
2-2021 gevraagd om als raad op de hoogte gehouden  over de
voortgang en status van dit initiatief. Dit is een mooi initiatief dat
verdient dat er serieus en goed naar de haalbaarheid gekeken
wordt. De griffie heeft toegezegd dit verzoek op de toezeggingenlijst
te plaatsen.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 4-11-2021 11:49:21:
In verband met capaciteitsproblemen en het niet kunnen vinden van
een geschikte locatie is dit punt doorgeschoven naar juni 2022.

8-3-2021 31-12-2022

3. Toezeggingen T 2021-06-21 Verkeersmaatregelen Molenweg 25-8-2021 14:52:33:
Tijdens de bespreking van het bestemmingsplan Nieuw Ennerveld
op 21 juni 2021 is zorg uitgesproken over de verkeersveiligheid ter
plaatse en gevreesde extra druk van bezoekers. Wethouder
Nienhuis heeft toegezegd nader onderzoek te doen naar
verkeersmaatregelen op de Molenweg.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 20-4-2022 12:36:23:
Het bestemmingsplan is goedgekeurd. De omgevingsvergunning
bouwen is aangevraagd. Start bouw wordt na de zomer verwacht.
Vooralsnog zijn er geen middelen om onderzoek te doen naar
verkeersmaatregelen .  Wordt opgenomen in werkplan 2023.
Nieuwe datum eind eerste kwartaal 2023.

21-6-2021 27-3-2023
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3. Toezeggingen T 2021-10-11 Gemeentelijk Rioleringsplan 2022-2026 14-12-2021 14:54:48:
Bij de de behandeling van het Gemeentelijk Rioleringsplan 2022-
2026 op 11-10-2021 in de Commissie heeft wethouder Cegerek
toegezegd:

-    De gevolgen van “hittestress” en extreme weersinvloeden nader
uit te werken bij de totstandkoming van de Omgevingsvisie. Daarbij
wordt ook de recente wateroverlast in Zuid-Limburg betrokken met
de daar vastgestelde extreme neerslaghoeveelheden van 120 mm.
-    Over de mogelijkheden van biothermie en duurzame energie
een informatie-uitwisseling te organiseren in een themabijeenkomst
waarbij ook het waterschap wordt betrokken.
-    De capaciteit van particuliere rioolaansluitingen en
gesignaleerde verstoppingen in Wapenveld (vraag GBP) op te
nemen met woningcorporatie Triada.
-    Over de relatie tussen gesignaleerde wateroverlast aan de
Kwartelwegweg en de berging aan de Flessenbergerweg nadere
informatie aan de commissie te verstrekken.

Portefeuillehouder:Yasemin Cegerek 20-4-2022 12:56:36:
Met de nieuwe portefeuillehouder wordt de toegezegde
themabijeenkomst besproken.  Wordt tweede helft 2022.  Over de
capaciteit van particuliere rioolaansluitingen en gesignaleerde
verstoppingen wordt u na de zomer 2002 geïnformeerd. Overigens
zijn daarover niet meer meldingen ontvangen dan gebruikelijk. Voor
zover bekend bent u via het verslag geïnformeerd over de relatie
wateroverlast en berging Flessenbergerweg.

11-10-2021 4-7-2022

3. Toezeggingen T 2021-10-11 Skeelerpiste Oost-Veluwe 14-12-2021 14:45:56:
Op 1-11-2021 heeft de raad het besluit genomen € 91.250,00 te
verstreken aan de Skeelerclub Oost-Veluwe voor vervanging van
de Skeelerpiste.

Wethouder Nienhuis heeft bij de behandeling in de Commissie op
11-20-2021 toegezegd bij de eerstvolgende herziening van de
beleidsnota de skeelerpiste daarin ook op te nemen als
basisvoorziening. Deze is gepland voor het eerste kwartaal 2022.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 13-1-2022 09:22:54:
In verband met capaciteitsgebrek doorgeschoven naar eind
november 2022.

11-10-2021 28-11-2022

3. Toezeggingen T 2021-12-13 Memo ARI Uitnodigingsplanologie 14-12-2021 15:25:28:
Mevr. van Amerongen (D66/GL) en dhr. de Weerdt (GBP) hebben
tijdens de raad op 13-12-2021 een motie “vreemd” over
‘Uitnodigingsplanologie 2.0’ ingediend, waarna dhr. van der Rhee
(CU/SGP) heeft gevraagd om een informerende Memo-ARI over de
stand van zaken van de implementatie van de aanbevelingen ten
aanzien van de uitnodigingsplanologie.
Wethouder Nienhuis heeft toegezegd  met de organisatie te
verkennen of een Memo-ARI de juiste methode is om de raad te
informeren, of dat het beleggen van een themaraad meer voor de
hand ligt.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 14-12-2021 15:27:18:
13-12-2021 uitgezet in de organisatie.

13-12-2021 17-10-2022

3. Toezeggingen T 2022-01-17 Ontwikkelingen pand Boeve Soerelseweg 19-1-2022 16:54:11:
De fractie D66/GL heeft tijdens de commissievergadering op 17 -1-
2022 gevraagd naar de stand van zaken van de bouwplannen aan
de Soerelseweg (pand Boeve) en heeft het college daarbij verzocht
actie te ondernemen. Wethouder Nienhuis heeft toegezegd te
commissie te informeren omtrent de ontwikkeling zodra deze er
zijn.

Op 22-4-2022 heeft mevrouw Hardam (VVD) laten weten dat
omwonenden door de  projectontwikkelaar zijn geïnformeerd
omtrent het ongewijzigd doorgaan van de plannen. Bij wethouder
Nienhuis zijn geen ontwikkelingen bekend.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 14-4-2022 22:06:31:
19/1/2022 uitgezet in de organisatie.

17-1-2022 31-12-2022

3. Toezeggingen T 2022-02-22 Nota reserve en voorzieningen 10-3-2022 15:07:44:
Op 22 februari 2022 is door wethouder Meijer, bij de vaststelling
van de Nota reserve en voorzieningen 2022, toegezegd de
vastgestelde nota periodiek (1 x per 4 jaar) te agenderen voor een
raadsvergadering.

Portefeuillehouder:Wolbert Meijer 10-3-2022 15:13:03:
23-02-2022 uitgezet in de organisatie.

22-2-2022 19-2-2024
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3. Toezeggingen T 2022-04-11 Groenfonds (Kommerseweg) 14-4-2022 21:53:10:
Bij de behandeling van de gewijzigde vaststelling bestemmingsplan
Kommerseweg ongenummerd, tijdens de commissievergadering op
11 april 2022, heeft wethouder Nienhuis toegezegd de commissie
te informeren over het groenfonds.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 14-4-2022 21:56:27:
12-4-2022 uitgezet in de organisatie.

11-4-2022 19-9-2022

3. Toezeggingen T 2022-04-11 Overlast vrachtverkeer Kommerseweg 14-4-2022 22:02:03:
Mevr. Hardam (VVD) heeft tijdens de commissievergadering op 11
april 2022 aandacht gevraagd voor de overlast door toename van
vrachtverkeer op de Kommerseweg. Wethouder Cegerek heeft
toegezegd op korte termijn in gesprek te gaan met de betrokken
ondernemers om de Kommerseweg te ontlasten.

Portefeuillehouder:Yasemin Cegerek 25-5-2022 14:23:44:
Wordt besproken met de nieuwe portefeuillehouder.

11-4-2022 17-10-2022

3. Toezeggingen T 2022-05-16 Abonnementstarief Wmo 19-5-2022 16:48:15:
Bij de rondvraag tijdens de commissievergadering om 16 mei 2022
heeft de PvdA-fractie gevraagd naar de mogelijkheden om
vooruitlopend op afschaffen abonnementstarief per 2025 nu al
daartoe over te gaan. Wethouder Nienhuis heeft toegezegd dat het
nieuwe college hierop terugkomt zodra er meer duidelijkheid is over
de voortellen van het rijk.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 19-5-2022 16:48:47:
19/05/22 uitgezet in de organisatie.

3. Toezeggingen T 2022-05-16 Parkeerplan 19-5-2022 16:34:57:
Bij de behandeling van het bestemmingsplan Stationsstraat 9-11 in
de raadscommissie op 16 mei 2022 heeft wethouder Nienhuis
toegezegd dat de opstelling van een Parkeerplan door het nieuwe
college zal worden opgepakt.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 19-5-2022 16:36:04:
19/5/22 uitgezet in de organisatie.

16-5-2022 22-5-2023

3. Toezeggingen T 2022-06-16 Afsluiting centrum Heerde 19-5-2022 16:42:57:
Tijdens de raadscommissie op 16 mei 2022 is door de PvdA-fractie
gevraagd naar een proef met afsluiting van het centrum van Heerde
bij activiteiten. Wethouder Nienhuis heeft toegezegd dat het nieuwe
college hierop terugkomt.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 19-5-2022 16:44:05:
19/05/22 uitgezet in de organisatie.

16-5-2022 19-9-2022
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